
Unatoč svim protivljenjima i 
neprilikama  u 19.45 sati. Postaje 
križnog puta predmolili su naši 
svećenici (duhovnik naše 
molitvene zajednice mons. 
Zlatko Koren) održan je Križni 
put za nerođene od Kamentih 
vrata do Zagrebačke katedrale. 
Molili smo za nerođene, kao 

izraz pokore za grijeh pobačaja u našem narodu. 
 
Također naši molitelji sudjelovali su korizmenoj inicijativi 40 dana za 
život moleći pred našim bolnicama diljem Hrvatske, za život.! Mnogi znaju 
pitati zašto molimo pred bolnicama...možemo moliti u našim obiteljima i 
crkvama? Molimo i tamo ali molitva pred bolnicama je krik zbog 
prolijevanja nedužne hrvatske krvi. To su suvremena stratišta, mjesto 
zločina prema onima koji 
nemaju glasa i ne mogu 
se boriti za svoj mali 
život. Budemo i 
napadnuti (ovaj puta pred 
Vinogradskom bolnicom) 
jer diramo u nečiju 
savjest… nije važno mi 
smo spremni trpjeti za 
Boga i za Božju za Božju 
stvar! 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                     

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

"Zora nebom zarudjela, pjesma svud se ore sada 
svijet je radost obuzela strah u paklu silan vlada..." 

 
     Poštovani biskupi i svećenici, redovnici i redovnice, dragi Marijini 
štovatelji i molitelji Gospinog vijenca! 
Isus je uskrsnuo i smrt pobijedio nema više mjesta strahu! Hoće li zora 
zarudjeti ovisi o tebi i meni! Hoće li se pjesme oriti i radost naviještati 
isključivo je na nama jer Bog nudi život ili smrt , a mi odabiremo. 
     Hoće li naše obitelji izabrati kolijevku ili pusta ognjišta, hoće li naša 
Hrvatska biti sretna i bogata, a naša Crkva sveta i katolička, ovisi o tome 
jesmo li se opredijelili za dobro ili zlo. Naše molitve, žrtve i pokore ne ulaze 
u naše živote ako smo u strahu i u zlu, zato je ovo milosno vrijeme trenutak 
za naše obraćenje prema dobroti. Našim obiteljima, Crkvi i Domovini tako 
su potrebni dobri ljudi koji će ljubiti i pomagati jedni drugima. Dobar 
čovjek vjeruje i ustraje u činjenju dobra jer zna  da se i Bog bori za nas jer 
nas neizmjerno ljubi. Vratimo se Bogu, našoj prvoj ljubavi koji je uskrsnuo i 
pobijedio naše strahove, utecimo se našoj Nebeskoj Kraljici i slijedimo 
primjer sv. Josipa šutljivog i vjernog zaštitnika naše prelijepe domovine 
Hrvatske! 

Neka Vam je blagoslovljen i radostan Uskrs! 
 Vaša Marina 

 
 
 
 
 

15.03.2024. – Molitveni vijenac Kraljice obitelji sudjelovao je na 
Križnom putu za nerođene 

NAJAVA HODOČAŠĆA 
 

 6. travnja 2024.   – Karlovac 
 18. svibnja 2024. – Marija Bistrica, zahvalno hodočašće 

predvodi vlč. Jakov Rađa 
 7. srpnja 2024.     – Majci Božjoj Vinagorskoj 
 5. listopada 2024. – Krašić 



3. veljače 2024. u devetnici pred svetkovinu bl.Alojzija Stepinca okupili 
smo se u Krašiću.  
Okupljeni u zajedništvu molili smo križni put predvođeni fra Vladimirom 
Vidovićem i naših molitelja Molitvenih vijenaca Kraljice obitelji iz raznih 
župa. Nakon pozdrava župnika vlč. Ivana Vučaka počelo je euharistijsko 
slavlje predvođeno župnikom župe sv.Antuna Padovanskog fra Ivana 
Marija Lotara uz liturgijsko pjevanje župnog zbora sv.Antuna Padovanskog. 
Nakon svete mise upriličen je blagoslov grla prigodom blagdana sv. Blaža. 
U zajedništvu uz posjet Stepenćevom spomen domu, suvernirnici , okrjepi , 
zahvalni na svim darovima koje nam Gospodin daje  i milosti  vratili smo se 
u svoje obitelji . Radosni na svakom susretu, na svakoj molitvi i zagovoru , 
te zahvalni blaženom Alojziju Stepincu radujemo se ponovnom dolasku u 
listopadu 2024.godine.Blaženi , a za nas sveti Alojzije Stepinac moli za nas! 

Duhovni susret imao je formacijsku 
nakanu za voditeljice naših 
molitvenih vijenaca (Marija i Marti) 
zbog čega je odaziv bio na radost i 
duhovni rast naše molitvene 
zajednice. 
Vlč. Domagoj nas je u svom 
promišljanju i katehezi zapravo 

poučavao kako se formirati i obnašati dužnosti voditeljice jednog 
molitvenog vijenca koja brine o 31 osobi ili obitelji. Imajući na umu živjeti 
poziv unutar poziva  i vršeći  svoju stalešku dužnost kao majke, radnice i 
aktivne vjernice u svojim župnim zajednicama ne smijemo zaboraviti svoje 
obećanje Gospi. 
Razlučiti, pojasnio nam je vlč. Domagoj, zapravo znači razdvojiti svjetlo od 
tame, dobro od onoga što i nije uvijek  dobro i onda zapaliti luč, dopustiti 

Božjoj milosti da rasvijetli naše misli, osjećaje i želje koje nas prožimaju i 
vode u našem djelovanju. Potrebno je osluškivati pokrete duše  i djelovati 
uvijek tako da izaberemo dobro, a ne zlo. Zato je potrebno krenuti u 
duhovni boj i boriti se, ne gledajući uvijek hoćemo li pobijediti. Važno je 
kroz ispit savjesti, kroz neprestano zahvaljivanje Gospodinu na malim, 
gotovo zanemarenim darovima, duhovno rasti. 
 
Postoje tri koraka u razlučivanju našeg duhovnog života: 

- iz ZLA U BOLJE - to bude obično u početku kada smo pristupili 
našoj molitvenoj zajednici i odlučili da ćemo pokušati nasljedovati 
MARIJU 

- iz ZLA U DOBRO - taj korak činimo kada nam se povjeri vodstvo 
našeg Molitvenog vijenca i rastemo u revnosti i potičemo druge na 
obećanja koje smo dali Gospi.  

-  iz DOBROG U BOLJE - taj korak pozvani smo činiti svakodnevno 
i rasti u svetosti. Pritom moramo paziti da nas ne obuzme oholost, 
da smo bolji od drugih, da imamo pravo naređivati, a zapravo naše 
se djelovanje ogleda u služenju.  
 

Postoje četiri znaka, kako nas je podučio vlč. Domagoj po kojima ćemo 
znati da nismo dobri voditelji: 
 
1. Ako smo zavidni i ne radujemo se rastu drugih pojedinaca i molitvenih 
pokreta unutar naše Crkve 
2. Ako smo ponosni i želimo da nas stalno netko hvali za ono što radimo 
Bogu na slavu i za ljubav Mariji. 
3. Ako imamo potrebu "solirati" u našem djelovanju i poticanju drugih 
molitelja jer nismo za "timski rad "i sve najbolje sami činimo. 
4. Ako mislimo da uvijek i u svemu moramo uspjeti u svim nakanama i 
aktivnostima MVKO. To je pogrešno. "Ni Isusu nije uvijek sve uspjelo" reći 
će vlč. Domagoj  
Oholost je najveća zamka koja nas ograničava u našoj želji 
da budemo dobre Marte i Marije. Oholost dolazi od zloga i čini 
veliki problem unutar naših Molitvenih vijenaca. Ali nije nepobjediva! 
Možemo je nadvladati! Važno je oholost prepoznati, sakrivenu u dubini 
našeg srca, a duhovnoj obnovi, koja razlučuje duhovne pokrete naše duše, 
upravo je to cilj!!   

24. veljače 2024.  - rektor Svetišta Majke Božje Bistričke i naš 
duhovni pratitelj mons. Domagoj Matošević, održao nam je u korizmi 
duhovnu obnovu pod nazivom "Darovi razlučivanja“


